
Vragen ex art 43 Verordening Raadswerk van de fractie GroenLinksPvdA naar 
aanleiding van presentatieavond MFC Antares.
Ontvangen op 21 februari 2017. Afdoening in 30 dagen. 

De fractie GroenLinks-PvdA stelt onderstaande vragen bij de ontwikkelingen rond 
Antares en de presentatie van de WSL, gemeente en Viola. 

- Voor welk bedrag is geïnvesteerd in Antares ? Heeft de gemeente eerder 
voorwaarden gesteld bij de afkoop € 1.3 mln investering ? Wat is de boekwaarde, 
afschrijving en feitelijke waarde van Antares ?

- Is de strategie van WSL, gemeente en Viola (Viola) haalbaar om met de 
maatregelen (koop sportzaal, aanpassingen onderwijs, sociale huisvesting, verhuur 
commerciële ruimten) het tekort terug te brengen naar € 200 K ? Welke onvoorziene 
verbeteringen en voor welk bedrag dienen er aan de sportzaal te worden 
gerealiseerd ?

- Wie zijn de 2 belangstellende organisaties voor huur van de commerciële ruimten 
(horeca, grote zaal, kleine zalen) en welke activiteiten gaan zij in deze ruimten 
ontwikkelen ?  Wat wordt de positie van de Spullenmannen die na 2 mislukte 
pogingen van derden momenteel succesvol als maatschappelijke onderneming 
samen met doelgroepen en wijkvereningen en - bewoners de exploitatie van horeca 
en allerlei plein- en wijkactiviteiten voor hun rekening nemen ?

- Welke overall duurzaamheidsmaatregelen worden er door wie genomen om de 
geconstateerde slechte en dure klimaatbeheersing in het gebouw adequaat te 
beteugelen ?

- Op welke wijze worden de bewoners van Leusden Zuid en de Tabaksteeg 
betrokken bij de plannen van de initiatiefnemers ?
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